
USNESENÍ 
Správní rady Univerzity Hradec Králové 

z jednání dne 4. prosince 2006 
 
 

Správní rada UHK: 
 
     

I.  Vzala na vědomí  
 

- zprávu děkana Fakulty humanitních studií o stavu fakulty; 
 
- zprávu o výstavbě budovy Fakulty informatiky a managementu; 
   
- Interní analýzu o hospodaření za rok 2005.  

 
 

II.  Projednala a konstatovala  
 

- bod IV Usnesení Správní rady ze dne 10. dubna 2006 nebyl naplněn. 
 
 

III.  Doporučila 
 
- aby fakulty UHK byly pokud možno vyvážené co do počtu studijních oborů, studentů  
i rozpočtů. Nejvhodnějším řešením v daném okamžiku se jeví převedení existujících 
studijních programů dosud realizovaných na Pedagogické fakultě, jejichž odborné 
zaměření je v souladu s odborným profilem a stanoviskem Akreditační komise, na 
Fakultu humanitních studií. Správní rada dále doporučuje doplnit do aktualizace 
Dlouhodobého záměru UHK koncepci vzniku nové fakulty ve smyslu diskuse. Správní 
rada se usnesla přizvat na své příští jednání děkana PdF, předsedu AS PdF a členy 
kolegia děkana PdF.    

 
 
 
V Hradci Králové dne 18. prosince 2006 
 
 
 
 
 

    
 
  Ing. Milan Chrtek, v. r.               Ing. David Kafka, v. r.  

  předseda Správní rady UHK         místopředseda Správní rady UHK 
 
 
 


